

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 029/20-21

「如何處理子女沉迷上網」網上講座事宜

敬啟者：

為加強家長對子女的了解，建立正向親子關係，東華三院學校社會工作服務特意舉辦「如何處理子女沉迷上網」網上講座。誠邀貴家長參與這個具教育意義、又可增進親子溝通關係之講座。講座詳情如下：

日期	:	三月二十二日 (星期一)
時間	:	晚上 7:00 至 9:00
對象	:	中一至中三級家長
形式	:	以 ZOOM 形式進行
講者	:	鄭依玲姑娘 (註冊社工) (東華三院 不再迷「網」預防及治療網絡成癮服務計劃)
費用	:	全免
報名	:	請自行登入以下連結報名： https://forms.gle/jopAALWfYAolHrcs9
截止報名日期	:	三月十二日 (星期五)
備註	:	1. 名額有限，先到先得，額滿即止。 2. 講座 ZOOM 的登入名稱及密碼將於 3 月 17 至 19 日透過手提電話或電郵發送予參加者。

請於三月十二日(星期五)或以前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9333 與學校社工郭文芳姑娘聯絡。

此致
貴家長



東華三院馬振玉紀念中學校長

(陳妙霞)

謹啟

二零二一年三月五日

東華三院馬振玉紀念中學

班號: _____

活動通告 029/20-21

「如何處理子女沉迷上網」網上講座事宜

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二一年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 029/20-21
Talk on “How to deal with children’s addiction to Internet”

5th March 2021

Dear Parents

To enhance the understanding of teenagers and promote a positive parent-children relationship, TWGHs School Social Work Service is going to organise a talk on “How to deal with children’s addiction to Internet” for parents from S1 - S3. You are cordially invited to take part in this educational and bonding-building event to enhance the relationship of your family. The details of the talk are as follows:

Date	:	22 rd March 2021 (Monday)
Time	:	7:00pm – 9:00pm
Target audience	:	Parents from S1 to S3
Format	:	ZOOM
Speaker	:	Ms. Sandy Cheng (Social Worker) TWGHs “Project Cool” Internet Addiction Prevention and Treatment Service
Fee	:	Free of charge
Application method	:	Please click the link for application: https://forms.gle/jopAALWfYAo1Hrcs9
Deadline for application	:	12 th March 2021 (Friday)
Remarks	:	1. Seats are limited, first come first served. 2. The login ID and password of the talk will be sent to the participants via mobile phone or email from 17 th March to 19 th March 2021.

Please kindly sign the e-reply slip by 12th March 2021 (Friday). Please feel free to contact the social worker Ms. Kwok Man Fong on 2443 9333 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.